



Question A	Typically this Toronto location wants delivery and install done after hours. Is this the case this time too?
Answer A	Given the small quantity of furniture, delivery and installation will be during regular office hours

Question B	What about Ottawa – regular hours or after hours?
Answer B	Delivery and Installation will be during regular hours

Question C	For Ottawa, would this be one single installation, or will installers be expected to do them in phases given the large quantity of items
Answer C	Given the large quantity of furniture for Ottawa, phased delivery will be required during regular hours.

Question D	Will the Crown consider extending the close date?
Answer D	The Crown will extend the close date until October 7 th , 2019 at 2:00 pm EDT



Question A	Généralement, cet emplacement de Toronto veut que la livraison et l'installation soient effectuées après les heures normales. Est-ce le cas cette fois aussi?
Réponse A	Compte tenu de la petite quantité de mobilier, la livraison et l'installation se feront pendant les heures normales de bureau.

Question B	Qu'en est-il d'Ottawa - heures régulières ou après les heures?
Réponse B	Livraison et installation avec être aux heures normales

Question C	Pour Ottawa, s'agira-t-il d'une seule installation ou les installateurs devront-ils procéder par étapes compte tenu de la grande quantité d'articles?
Réponse C	Compte tenu de la grande quantité de mobilier pour Ottawa, une livraison progressive sera nécessaire pendant les heures normales.

Question D	La Couronne envisagera-t-elle de prolonger la date de clôture?
Réponse D	La Couronne prolongera la date de fermeture jusqu'au 7 octobre 2019 à 14 h 00 EDT.